



Share life. Become a Foster Family.

[www.gnb.ca/SocialDevelopment](http://www.gnb.ca/SocialDevelopment) • 1 800 990-0119

Partagez votre vie. Devenez une famille d'accueil.

[www.gnb.ca/developpementsocial](http://www.gnb.ca/developpementsocial) • 1 800 990-0119



## Life – it's worth sharing.

There is an ongoing need for foster families in New Brunswick. Children in foster care benefit from a safe, stable and nurturing home environment where they feel loved and supported.

Foster families play a vital role within our communities by providing this care on a short or long-term basis for children up to the age of 19.

Being a foster parent can be one of life's most rewarding experiences. If you are interested, visit [www.gnb.ca/SocialDevelopment](http://www.gnb.ca/SocialDevelopment) or call 1 800 990-0119 for more information.

## La vie mérite d'être partagée.

Le Nouveau-Brunswick a un constant besoin de familles d'accueil. Les enfants en familles d'accueil bénéficient d'un environnement sécuritaire, stable et réconfortant, au sein duquel ils se sentiront aimés et appuyés.

Les familles d'accueil jouent un rôle essentiel dans nos collectivités en offrant des soins à court ou à long terme à des enfants de moins de 19 ans.

Devenir parent d'accueil est l'une des expériences les plus enrichissantes de la vie. Si vous êtes intéressés, rendez-vous sur le site [www.gnb.ca/Developpementsocial](http://www.gnb.ca/Developpementsocial) ou appelez le 1-800-990-0119 pour obtenir plus d'information.

